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Zygmunt Kołacki

Radny Gminy Police
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'-dotyczy interpelacji dot. utworzenia linii nocnej w weekendy

Po uzgodnieniu z wnioskodawcamijak i dyskusji na posiedzeniu Rady Sołeckiej

proponujemy połączenie Szczecina z Tanowem w następujący sposób:

Jest takie połączenie autobusu linii 524 do§tębokieso wyjazd z placu Rodła o

godz. 23o,nasza propozycja, aby autobus tej linii przedłużyć do Tanowa.

Zważając na koszty proponujemy takie rozwiązanie, które naszym zdaniem

jest najmniej kosztowne.

7 oŃtażaniem'V,|Ą
Kotacki Zyg\nunt
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Police dn. LL.IL.2015 r.

Grzegorz Ufniarz

Radny Rady Miejskiej w Po!icach.

lNTERPELACJA RADNEGO

Władyslaw Diakun

Burmistrz polic

Sz.

ĄW,Y

Urząd Viel"Ilw policaclr

ffil 1t.Lls.

W związku ze zdarzeniem w dniu 10.11.2015 na ul. Grunwaldzkiej(potrącenie
pieszego na przejŚciu dla pieszych) zwracam się z prośbą o przedstawienie informacji jakie
podjęte zostały działania poprawiające bezpieczeństwo na ulicach Polic w roku 2015.

Pytanie moje wynika z bardzo zĘch doświadczeń z przełomu roku 2014 a2OL5, kledyto na
terenle Po|ic doszło do kilkunastu potrąceń pieszych na przejściach dla pieszych.

Zapowiadano wówczas podjęcie działań zmierzających do poprawy bezpieczeństwa. Dlatego
zwracam się o informację jakie konkretnie działania zostaĘ przeprowadzone.
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Police, 23 listopada2OL5 r.

Artur Echaust
Radny Rady Mieiskiej
w policach
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Burmistiż-P6lić'
ul. StefanaiBatorego 3

72-0!0 Po!ice

lnterpelacja

Zwracam się z prośbą o przeanalizowanie możliwości instalacji oŚwietlenia w ciągu

pieszym łączącym ulicę WOP z ulicą Osadników w Trzebieży,

Z punktu widzenia istotności wspominany dukt od lat stanowi najwaŻniejszy element

komunikujący ze sobą wspomniane lokalizacje. Trakt o długoŚci kilkuset metrów wYdatnie

skraca czas i pozwala zupełnie bezkolizyjnie przemieszczać się pomiędzy '- umownie

nazywanymi - ,,Małą" a ,,Dużą" Trzebieżą. W okresie jesienno - zimowym przebycie tego

odcinka to jednocześnie poważne wyzwanie i zagrożenie dla korzystającYch,' Nierzadko

dochodzi na tym terenie do incydentów, które w następstwie zaniedbań związanYch

zniedoświetleniemmo8ądoprowadzićdopoważnychkonsekwencji.
proszę o uwzględnienie powyższych argumentów pod uwagę i przychylenie się do

mojej prośby. Dodatkowo załączam wyniki ankiety przeprowadzonej wŚród mieszkańców

Trzebieży, którzy jednoznacznie opowiedzieli się za wspomnianą inicjatywą,
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Police; 23 listopada 2OL5 r.

RĄDA rE iu-l§lTąw policfifh

Ą l Ą&7FI ą. t|). lL,i5

lyłfi eł*n o..&. *r.," !9!ł
Burmistrz polic

ul. Stefana Batorego 3
72-0tO Police

lnterpelacja

Dotvczv: uszkodzeń nawierzchni wzdłuż ulicv zachodniei w Trzebieżv

W konsekwencji inwestycji gminnej związanej z kanalizacją deprecjacji uległa zarówno
nawierzchnia jezdni, jak i chodniki. Próba odtworzenie stanu wspominanych elementów przez

wykonawcę nie przyniosło pożądanego skutku. W dalszym ciągu sytuacja podlega

sukcesywnie postępującej degradacji. W szczególności warto przytoczyć ciągi piesze, które

w wyniku aktywności ciężkiego sprzętu wykazują głębokie uszkodzenia. Pragnę wyraŹnie
zaakcentować rozwarstwienia w prowizorycznie wykonanej kanalizacji deszczowej,
zdecydowa ne różn ice poziomów odtworzonej jezdn i oraz zd ewastowa nym znaku d rogowym.

W związku z powyższym zwracam się z prośbą o przeprowadzenie niezbędnych
napraw.

Artur Echaust
Radny Rady Miejskiei
w policach

Urząd Miejski
w ]f,olir:ach

Ypł 2 5. Ll§, 201sdnla l

Preydziolono,,.O,WI,
znak,,,,.,.,.,,,,,..,,..X,,.,:.,..);..

zwyrazami ,r/łntu
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Police, dn. 24.t7.2aL5r.

pan,witold król

Przewodniczący Rady M iejskiej

w Pollcach

ąbh h

Zglaszam interpelację

w sPrawie ostatnio remontowanych i planowanych remontów domów i mieszkań

komunalnych znajdujących się n.]osiedlu Jasienica w policach.

w naszej miejscowości znajduje się szereg budynków, mieszkań, które podlegają pod

ZGKiM w Policach. Mając okazję do ich odwiedzenia, rozmawiajączmieszkańcamitych

nieruchomoŚci nasuwa się wiele pytań dotyczących przeszłości i przyszłościtych domów
w JasienicY. KiedY ostatnio i w których przeprowadzono remonty np. klatek schodowych

czY teŻelewacji? CzY w tYm roku planowane są jeszcze jakieś remonty czy teżw 2oL6r.?

z przeprowadzonych obserwacji i rozmów wnioski nasuwają się jednoznaczne.

WiększoŚĆ z nich jest w fatalnym stanie; zarówno wewnętrzne jak i zewnętrzne części

budynków.

zwracam się więc z dużąprośbą o umiejscowienie w planowanych inwestycjach,

remontach takŻe tYch domów w Jasienicy, które od niepamiętnych lat w zapomnieniu
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- Radny Rady Miejskiej

W Policach.

Szanowny Pan,ie Burmistrzu,

lnterpelacja Radnego

Mieszkańcy ulicy Szczecińskiei 14 abc, nlrac.ająsię z prośbąo zmontowanie na
istniejącym słupie lampy oświetlającej /weiście do posesjil, orazzamontowanie na
istniejących słupach trzech lamp oświetlających ulicę Szczecińską na odcinku od
skrzyzowania ul. Gunickiej wzdłuz ut. Szczecińskiej do skrzyzowania wjazd do
ulicy Wichrowej.

Proszę o pozytywne razpatrzenie mej interpe|acji.

Kołacki
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tRadny Rał MleJskleJ w Pollcach

Prawo l §prawledllwość

Police, dn. 01 .12.2015 r.

Mariusz Rózycki

Radny Rady Miejskiej

w policach

Pan

witold król

Przewodniczący

Rady Mieiskiej w Policach

INTERPELACJA NR 1 512015

Proszę o informację o itości wezwań do zwrotu bonifikaty udzietone j przy sprzedaży

przez Gminę tokati komunalnych, wystosowanych przez Urząd Miejski w Policach w

roku 2014 i 2015, w stosunku do osób btiskich wobec pierwotnych kupujących, o

których mowa w art. ó8 ust. 2a pkt 1) ustawy o gospodarce nieruchomoŚciami

Mariusz Rozycki
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Radny Rady iileJsklal w Pollcach

Prawo l §prawledtlwość

Police, dn. 01 .12,2015 r,

Mariusz Rózycki
Radny Rady Miejskiej
w policach

INTERPELAGJA NR 1 412015

Zwracam się z prośbą o przekazanie informacji dotyczącej ceny jaką gmina
Police ptaci firmie P.U.P. Trans Net S.A. za odebranie i zagospodarowanie jednej
tony następujących frakcji odpadów:

. odpadów zmieszanych,
o szktd,
. makulatury,
. odpadów opakowaniowych z tworzyw sztucznych,
. odpadówwielkogabarytowych,
o odpadów biodegradowatnych.

Proszę także o:
- udostępnienie informacji jaką cenę ptaci P.U.P. Trans Net S.A. za jedną tonę

odpadów wskazanych powyżej przekazywanych do ZOiSOK w Leśnie Górnym (tub
jaką kwotę otrzymuje od ZOiSOK za przekazanie jednej tony poszczególnych frakcji
odpadów komunalnych zebranych setektywnie przez mieszkańców gminy),

- przedstawienie szczegótowej analizy finansowej wskazującej jakie czynniki
wptynęty na kalkulacje stawek po stronie P.U.P Trans Net S.A.,

- określenie doktadnej katkutacji kosztów związanych z prowadzeniem PSZOK,
tj: przedstawienie kosztów administracyjnych po stronie operatora i petnych
kosztów zarządu firmy,

- przedstawienie informacji o ite zostaty obniżone koszty administracyjne w
Trans Necie po 2013 r. (w nowym systemie zamiast obstugiwać kitka tysięcy
ptatników, P.U.P. Trans Net S.A. wystawia fakturę jednemu ptatnikowi - gminie
Police - nie wystepuje więc windykacja należności, obsługa prawna, koszty
wysyteky koszty księgowe, itp.),

- wykazanie jakie czynności naprawcze i usprawniające dziatanie firmy zostały
podjęte przez novvy zarząd, w celu obniżenia kosztów funkcjonowania
przedsiębiorstwa.

Mariusz Ęózycki
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Radny Rady iłtlaJskleJ w Pollcach

Mariusz Rózycki

Radny Rady Miejskiej

w policach

Pan

witold król

Przewodniczący

Rady Miejskiej w Policach

INTERPELAGJA NR 1 312015

Uprzejmie proszę o przekazanie informacji dotyczących kosztów obstugi
administracyjnej systemu gospodarowania odpadami funkcjonującego w gminie
Police orazo przedstawienie metody i sposobu wyliczenia tych kosztów, tj.:

- doktadne wskazanie jakie elementy zostaty zaliczone do kosztów
administracyjnych systemu oraz w jaki sposób wyliczono kwotę 472 424 zł,
- przekazanie informację ite osób zajmuje się w chwiti obecnej obstugą

administracyj ną system u,
- określenie jaki jest zakres czynność i obowiązków tych osób,
- przedstawienie ite wynosi koszt osobowy wynagrodzeń poszczegótnych
pracowników wraz z pochodnymi,
- wykazanie wszystkich innych elementów, które sktadają się na wspomnianą

wyżej kwotę (szkolenia, kursy, edukacja itp.).
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Wyciąg z protokołu Nr XIIV20I5
z sesji Rady Miejskiej w Policach

z dnia 24 listop ada 2a15 roku

Pkt - 19 - Interpelacje izapytania radnych
Pkt - 20 - Wolne wnioski

Radny G. Ufniarz nwacając się do Pana Burmistrza - ,,kilka miesięcy temu, ]
a mówię to w porozumieniu z radnym Andrzejem Rogowskim, który nvracał się ;

z problemem boksu śmietnikowego przy norych budynkach przy ulicy Banko- j

wej, tam w okolicach nowej biblioteki. Tam było takie wystąpienie mieszkań- ',

ców, że ten boks śmietnikowy staje się bardzo uciązliwy, jest miejscem pobyu
osóbniepożądanych.Byłwniosekoto,Żebytenproblemjakośrozwiązać.
Sprawa się toczy już kilka miesięcy i na dziś wygląda tak, że nic się nie dzieje,
zejestutrzymanestatusquo,Żemieszkańcyda1ejtkwiąwswojejpretensjiire-
akcji nie ma. Chciałem zapytaó, pomimo wszystkich odpowiedzilłóre padły, 

]

a dodam żę zabieram głos w tej sprawie, poniewńw jednej z odpowiedzi jazo-
stałem tam wmanewTowany w to wszystko, choć akurat interpelowałem o zu-
pełnie inną sprawę. Chciałbym się zapytać, czy jednak mimo wszystko jest jat<rs
pomysł zarządcy ZGKiM-u na to, żeby ten problem rozwięac i czy ten pomysł
zostń przedstawiony mieszkańcom? To jest jedna rzecz i bardzo bym prosił
o odniesienie się do tego pytania jużterazpodczas sesji". /\
Druga rzecz doĘcryl jutrzejszego odbioru ulicy Bankowej, rądny powiedzi ń, żli
zamierzawziąc w tym udział,tylko chciałby się dowiedziec o której godzinie? I.J
Z,ca Burmistrza J. Pisański powiedział - ,,chciałbym by:ć rzetelny w swoim
odniesieniu w kwestii śmietnika. Dotychczas te odpowiedzi, które docierĄ do
pana A. Rogowskiego, jakby negatywnie odnosiły się do jego pomysłu za-
mknięcia tego śmietnika. Zapewniam, ze ponownie pochylimy się nad proble-
mem, zastanowimy się, bo konsultowane to było z zarządcą. Wiemy, że w in-
nych zasobach zdarza się tak, że są te śmietniki zamykane. U nas takie próby
byĘ podejmowane, ale one się nie sprawdzaj ą. Jeszcze taz wrocimy do tematu,
mamy świadomość tego, że częśc wspólnot chce mieć zamykane boksy śmietni-
kowe. Dązymy do tego, żeby te kwestie cywilizować. Sł}szymy, że pob|iże Pa-
ku Solidarności stwarza pewien istotny problem, tam jest co prawda toaleta pu-
bliczna, ale ona też jest w określonych godzinach otwarta, później niestety częśc
osób przebywających korzysta ztego boksu śmietnikowego w ten niedozwolony
sposób i to jest uciążliwe dla mieszkańców".

ąLh



Radny A. Rogowski odnosząc się do powyższego powiedziń, że odpowiedź
była taka, że zostńa zaproponowana skosztorysowana propozycja ok. 2 tys. zł,
kwestia postawienia, zrobienia tych bram metalowych. Natomiast jest to w gestii
naczelnikaPanaBurmistrza, ale konkretnej odpowiedzi na ten temat nie było. \
Naczelnik Wydz. TI K. Kuśnierz w kwestii ulicy Bankowej poinform owŃ, że t
w dniu jutrzejszym nie ma odbioru, bo jeszcze takiej aecyŹii nie podjęto. Po- b-l l
wiedziń, że dzisiaj jeszcze wykonawca poprawki robi, ale na pewno pana rad- | l I

nego poinformuje o terminie odbioru.
(

Radny S. Kajkowski przedstawił swoją intelpelację, która stanowi załqcznik nr
1 do wyciągu .

Z-ca Burmistrza J. Pisański odpowiedziń, ze odniesie się precyzyjnie wskazu-
jąc ten plan, jaki Za\<ład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej przedstawił.
Jesteśmy aktualnie na etapie, ńożonego projektu budżetu, tam są pieniądze
przewidziane na termomodernizacje i roboty remontowe w zasobach komunal-
nych. Tez jest dotacja ptzewidziana ok. 2 mln do ZGKLM na remonty bieżące.
Informacj ę szczegółową, jak te pieniądze będą lokowane w Jasienicy przedsta- 

\

wimy Panu radnemu na piśmie. ,_1

Radny A. Echaust przedstawił swoje interpelacje, które stanowią załqczniki nr
2 i 3 do niniejszego wyciągu.

Wyciąg sporządziła:

zoftapasik
Police, 25.II.2015 r.

riitł
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Police, dn. 24.tl.20t5r.Sławomir Kajkowski

Radny Rady Miejskiej

w policach

bJąnłł qLZ sol,-c-

pan witold król

Przewodniczący Rady Miejskiej

w policach

C\h

Z$aszam interpelację

w sPrawie ostatnio remontowanych i planowanych remontów domów i mieszkań

komunalnych znajdujących się na osiedlu Jasienica w policach.

W naszej miejscowoŚci znajduje się szereg budynków, mieszkań, które podlegają pod

ZGKiM w Policach. Mając okazję do ich odwiedzenia, rozmawiając z mieszkańcami tych

nieruchomoŚci nasuwa się wiele pWań dotyczących przeszłości i przyszłościtych domów

w JasienicY. KiedY ostatnio i w których przeprowadzono remonty np. k]atek schodowych

czYteŻ elewacji?Czywtym roku planowanesą jeszcze jakieś remonty czyteżw2Ot6r.?

z przeprowadzonych obserwacji i rozmów wnioski nasuwają się jednoznaczne.

WiększoŚĆ z nich jest w fatalnym stanie; zarówno wewnętrzne jak i zewnętrzne części

budynków.

zwracam się więc z dużą prośbą o umiejscowienie w planowanych inwestycjach,

remontach takŻe tych domów w Jasienicy, które od niepamiętnych lat w zapomnieniu

czekają na odnowę.

Z poĘż-aniem

SławomirlKajkowski
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Police, 23 listopada2Ot5 r.

Artur Echaust
Radny Rady Miejskiej
w Po|icach

Burmistrz polic
ul. Stefana Batorego 3

lnterpelacja

Dotvczv: oświetlenie ciagu pieszego w Trzebieżv pomiedzv ul.wop i u!.osadników.

Zwracam się z prośbą o przeanalizowanie możliwości instalacji oświetlenia w ciągu
pieszym łączącym ulicę WOP z ulicą Osadników w Trzebieży.

Z punktu widzenia istotności wspominany dukt od lat stanowi najważniejszy element
komunikujący ze sobą wspomniane lokalizacje. Trakt o długości kilkuset metrów wydatnie
skraca czas i pozwala zupełnie bezkolizyjnie przemieszczać się pomiędzy - umownie
nazywanymi - ,,Małą" a ,,Dużą" Trzebieżą. W okresie jesienno - zimowym przebycie tego
odcinka to jednocześnie poważne wyzwanie i zagrożenie dla korzystających. Nierzadko
dochodzi na tym terenie do incydentów, które w następstwie zaniedbań związanych

z niedoświetleniem mo8ą doprowadzić do poważnych konsekwencji.
Proszę o uwzględnienie powyższych argumentów pod uwagę i przychylenie się do

mojej prośby. Dodatkowo zalączam wyniki ankiety przeprowadzonej wśród mieszkańców
Trzebieży, którzy jed noznaczn ie opowiedzieli się za wspo m n ia n ą inicj atywą.

y2a F.,E
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Police, 23 listopada2OL5 r.

W

Artur Echaust
Radny Rady Miejskiej
w policach

w konsekwencji inwestycji gminnej związanej z kanalizacją deprecjacji uległa zarówno

nawierzchnia jezdni,;ał i cnoaniri. Próba odtworzenie stanu wspominanych elementów przez

wykonawcę nie przyniosło pożądanego skutku. w dalszym ciągu sytuacja podlega

sukcesywnie postępującej degradacji. w szczególności warto przytoczyć ciągi piesze, które

w wyniku aktywności ciężkiego sprzętu wykaiują głębokie uszkodzenia, pragnę wyraźnie

zaakcentować rozwarstwienia w pro*iiory.ińi" wykonanej kanalizacji deszczowej,

zd ecydowa ne różnice poziomów odtworzonej jezd ni oraz zd ewastowanym znaku drogowym,

W związku z powyższym zwraca. ,ję z prośbą o przeprowadzenie niezbędnych

napraw.

lnterpelacja

Burmistrz polic

ut. Stefana Batorego 3
7ż-OLO Police

nku
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§rząd Miejski w Polimch
Wydział Spraw Obywatelskich

ul.Stefana 8atorego 3

Po!ice, dnia 3 grudnia 2015 r.

pan witold król

Przewodniczący Rady Miejskiej

w Policach

Znak: S0.0003.10.2015

Dotyczy: odpowiedzi na interpelację Radnego Zygmunta Kolackiego w

sprawie utworzenia linii nocnej.

W związku z interpelacją Radnego Zygmunta Kołackiego uprzejmie

informuję, iż na chwilę obecną nie ma moz!iwości realizacjl wnlosku o

utworzenie linii nocnej na trasie Głębokie-Tanowo-Po!ice. W związku z

przystąpieniem Gmlny Police do programu Szczecińska Karta Rodzinna w

ramach, której zaplanowano wprowadzenie biletu za zlotówkę z komunikacji

miejskiej i gminnej w budżecie Gminy na 2016 rok została zaplanowana kwota

ok. 340 000 zł. Jest to nowy program w fazie testowania i na tym etapie trudno

jest ocenić realne koszty związane z jego realizacją. Z biegiem czasu koszty

zostaną policzone i wtedy będzie moźliwa ocena możliwości realizacji

interpelacji Radnego. Jednakze zaznaczam, żQ na pierwszym miejscu

zabezpieczone będą środki na realizację biletu za złotówkę, a obligują nas do

tego umowy zawarte z Gminą Szczecin i przewoźnikiem, a dopiero w drugiej

kolejności realizowane będą wnioski i interpelacje.

Urząd Micjskiw Ptlimeh
ul. §tefana Batorego 3

72-010 PoIice

teJ.+48 91 431 X8 30

fax +48 9'l 431 'lB 3ż

sekretariat@ug.police.pl, www.police.pl



Każdy wniosek mieszkańców jest dla nas bardzo ważny ale środki finansowe

ograniczają możliwość ich realizacji w czasie. Pragnę podkreŚliĆ, iż interpelacja

Radnego jest jednym z wielu wniosków dotyceących zmian w komunikacji i

czekających na rea!izację.

Z poważaniem

otrzymują

Pan Zygmunt Kołacki

Wydział OR

ala.

t}nąd ńiie}slti w Policadl
ul. §tefana Batorego 3

72-01S Połire

tel.+48 91 431 18 30

hr(+489T 431 1832

sekretariat@ug. police.pl, www.police.pl
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Burmistn polic

Urząd Miejskiw Policch
ul. Stefana Batorego 3

Police, dn. 02.72,20L5 r,

T 1.7 oL3.2.2o15. 190. KK

Odpowiedź na interpelacje Radnego Rady Miejskiej w Policach

W odpowiedzi na interpelację Pana Zygmunta Kołackiego, Radnego Rady Miejskiej

w Policach w sprawie montażu punktu oświetleniowego przy ul. Szczecińskiej 14abc w miejscowości

Tanowo informuję, że przedmiotowy punkt oświetleniowy zmontowany zostanie jeszcze w bieżącym

roku. Jednocześnie informuję, że uznając merytoryczne przesłanki i techniczne możliwości montażu

trzech dodatkowych punktów oświet|eniowych przy ul. Szczecińskiej w miejscowości Tanowo na

odcinku od skrzyżowania z ul. Gunicką do skrzyżowania z ul. Wichrową, montaż przedmiotowych

punktów oświetleniowych wprowadzony został wykazu szeregu zadań związanych z budową linii

oświetleniowych na terenie całej gminy Police oczekujących od lat na realizację.

tZ Pot\lg)-arnł-t,,ą

BURMIiSTRz

*ł"W§,akun

Do wiadomości:

l. Pan Zygmunt Kołacki
Radny Rady Miejskiej w Policach
Biuro Rady Miejskiej w Policach

2. Wydz'nł Organizacyjno-Prawny

ul. S, Batorego 3, 72-010 Police

3. a/a

Urząd llłiejski w Policach

ul. Stefana Batorego 3

72-010 Połice

tel.+48 91 43i 'l8 30

fax+4891 431 183ź
sekretariat@ug.pOlice.pl, www.pOlic€.pl
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Urząd Miejski w *oli§prh,

ul,Stefana Batorego 3

Police, dn. 02.12.2aL5 r.

T 1.7 013,2.2015. 189. KK

Odpowiedź na interpelacje Radnego Rady Miejskiej w Policach

W odpowiedzi na interpelację Pana Artura Echausta, Radnego Rady Miejskiej

w Policach w sprawie uszkodzeń nawierzchni jezdni, jak i chodników wzdłuż ulicy Zachodniej w

Trzebieży informuję, że Gmina Police prowadziła ostatnią inwestycję gminną (związaną z budową

sieci kanalizacji sanitarnej i deszczowej) w rejonie ul. Zachodniej w Trzebieży w roku 2006 -

konsekwencia obecnego stanu nawierzchni iezdni, iak i chodników nie są wiec działania inwestvcie

Urzedu Mieiskiego w Policach - w rejonie ul. Kościuszki i ul. Zachodniej w Trzebieży,

Zachodniopomorski Zarząd Dróg Wojewódzkich w Koszalinie prowadził roboty budowlane związane z

przebudową drogiwojewódzkiej nr L14 na odcinku Police-Trzebież.

W odpowietlzi na interpelację dotycząĘ możliwości instalacji aśnłietlenia w ciągu

płegyrn Ęcącym u§ę WOP z ufię Osadników w TnebieĘ infcrmuję, że sprawa budowy

pnedmiotcwego odcinka linii oświetleniowej jest nam od lat znana - uznając merytoryczne
pnesłanki, jak i techniczne możliwości budowy przedmiotowego oświetlenia, znajduje się ona na

liście szeregu zadań związanych z budową linii oświetleniowych na terenie całej gminy, oczekujących

od lat na realizację. Szacowany koszt rea|izacji przedmiotowego zadania to około 275OOO zl (wrazz

kosztem o pracowa n ia do kume ntacji projektowej).

.Z POwólzĄrL,rcxą

BURMISTRZ

*urffiiakun
Do wiadomości;

1. Pan Artur Echaust
Radny Rady Miejskiej w Policach
Biuro Rady Miejskiej w Policach

Z. Wydział Organizacyjno-Prawny
Urzędu Miejskiego w Policach
ul, S. Batorego 3, 72-010 Police

3. Wydział Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej
Urząd Miejski w Policach
ul, Bankowa 18, 72-010 Police

4. ala

§rząd Mitjski w Politath
ul. Stefana Batorego 3

72-01$ Police

tel"+48 91 431 18 30

fax +48 91 431 183ż
sekrrtariat@u§.pOli{e. p|, www.p0l i{e,pl

Król



Bumistrz PoIic

Urząd Miejski w Policach

ul. Stefana Batorego 3

Police, dnia 8 grudnia 2015 roku

pan witold król
Przewodniczący Rady Mieiskiej
w Policach

Znak: OR.0003.70.2015

Dotyczy: interpelacji z dnia 16 listopada 2015r.

Odpowiadając na interpelację Radnego Rady Miejskiejw Policach Pana Grzegorza Ufniarza w

sprawie działań podjętych w celu poprawy bezpieczeństwa na przejściach dla pieszych

informuję, że na przełomie roku ZOL4-20L5 wymieniono na dziewięciu najbardziej

niebezpiecznych przejściach dla pieszych źródła światła w lampach ulicznych. Ponadto gmina

Police zleciła opracowanie ,,Studium modernizacji i rozbudowy dróg miejskich na terenie

Polic" ze szczegolnym uwzględnieniem poprawy bezpieczeństwa na przejściach dla pieszych.

Termin zakończenia opracowania mija 11.12.2015 roku.

Na przełomie miesiąca listopada i grudnia dokonaliśmy ponownego objazdu dróg gminnych

na terenie miasta Police skupiając się głównie na oświetleniu przejść dla pieszych. W

najbliższym czasie w uzgodnieniu z ENEOS Oświetlenie planujemy dokonać wymiany źrodel

światła w ok. trzydziestu punktach świetlnych.

W dniach 02 - 04.09.żOLs r. funkcjonariusz Straży Miejskiej w Policach przeprowadził

spotkanie z uczniami szkół podstawowych klas 1-1l na terenie całej gminy Police. Spotkanie

zorganizowano pod nazwą,,Bezpieczna Droga do Szkoty".

Podczas spotkań omówiono zasady bezpiecznego poruszania się po drodze, Spotkania

przeprowadzono wspólnie z Komendą Powiatową Policji w Policach. Podczas akcji rozdano w

klasach pierwszych znaczki odblaskowe a w klasach drugich kamizelki odblaskowe.

Dodatkowo informuję o następujących działaniach podjętych przez Straż Miejską w Policach.

W dniach 22-23.L0.201-5 r.

program pod nazwą ,,Bądź
ramach spotkań przybliżano

Urząd Miejski w Policath

ul. Stefana Batorego 3

72-010 Police

Straż Miejska w Policach przeprowadziła na terenie gminy

bezpieczny, noś odblaski" skierowany do osób dorosłych. W

zasady bezpiecznego poruszania się po drodze. Omawiano, jak

tel.+48 91 431 18 30

fax +48 91 431 18 32

sekretariat@ug.police.pl, www.poli(e.pl
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należy prawidłowo korzystać z przejść dla pieszych oraz informowano, którą stroną pobocza

należy się poruszać, gdy nie ma chodnika. Ponadto informowano mieszkańców o zmianie,

która weszła w życie 1 września 2Ot4 r. w ustawie Prawo o ruchu drogowym, mówiącej o

tym, że pieszy poruszający się po drodze poza obszarem zabudowanym ma obowiązek

noszenia elementów odblaskowych. Podczas spotkań rozdawano dorosłym mieszkańcom

gminy są opaski odblaskowe.

t|

Z POŃąZ &?ktl,lłl

BURM+sTRZ
Władysław Diakun

otrzvmuiel

Pan Grzeaorz tJfniarz. Radnv Radv Mieiskiei w Policach

Urząd Mieiski w Policach

ul. Stefana Batorego 3

72-010 Police

tel.+48 91 431 18 30

fax +48 91 431 18 32

5ekretariat@u9.pol ice.pl, www.pol ice.pl
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§rąd Miejskiw Policach
Wydział Gospodarki 0dpadami

ul, Stefana Batorego 3

Police, dnia 10.12.żOLSr.

Przewodniczący Rady Miejskiej
w policach
pan witold król

Nasz znak: G0.0003.8 .2Ot5.^Z

Odpowiedź na interpelację nr I4l20L5 z dnia OL.LŁ.}OLir. Pana Mariusza Różyckiego,
radnego Rady Miejskiej w Policach.

W odpowiedzi na pierwszą część interpelacji Pana Radnego wydział GO informu je, że:

Cena brutto za odbiór i zagospodarowanie jednej tony następujących frakcji odpadów (zgodnie

z formularzem ofertowym złożonym w przetargu nieograniczonym na ,,Odbiór i zagospodarowanie

odpadów komunalnych z nieruchomości zamieszkałych z terenu Gminy Police", rozstrzygniętego

w czerwcu 2015 r.)wynosi:

o Odpady zmieszane - 459,00 zł

. Opakowania ze szkła - 449,00 zl

o Papier i makulatura - 449,0O zł

o Opakowania z tworzyw sztucznych - 449,00 zł

o Odpady wielkogabarytowe - 561,60 zł

o Odpady ulegające biodegradacji950,00 zł

Wydział Gospodarki Odpadami nie dysponuje stosowną wiedzą dotyczącą Trans Net S.A. i ZOiŚOK,

aby móc ustosunkować się do dalszych pytań zawartych w interpelacji.

.,,,:,,, ]:],,,.,,:-l"';:;]:*]::::,ll,,,.,:,11;,'ll:,,

Unąd Mieiskiw Polimth

u|.Stefana Batorego 3

72-010 Police

tol.+48 91 431 18 30

fax+4891 431 1832

5ekretariat@u§. p0l ite.pl, www.pol i{e.pl
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Unąd Miejskiw Policach
Wydział Gospodarki Odpadami

u|.Stefana Batorego 3

N asz znak: G0.0003.9 .20L5.AZ

Odpowiedź na interpelację nr Ęl20L5 z dnia
radnego Rady Miejskiej w Policach.
W skład kosztów administracyjnych systemu

wchodzą:

Police, dnia 10. 12.2015r.

Przewodniczący Rady Miejskiej
w policach

Pan Witold Kró!

OL.LŁ.}OIir. Pana Mariusza Różyckiego,

gospodarowania odpadami komunalnymi

Treść Plan na 2016r.

Wynagrodzenia osobowe 334 000 zł

Dodatkowe wynagrodzenie roczne ż8 000 zł

Składki na ubezpieczenie społeczne 63 000 ń

Składki na fundusz pracy 9 000 zł

Zakupy materiałów i wyposażenia 6000ń

Zakup energii 6 I00 zł

Zakup usług remontowych 173 zł

Zakup usług pozostĄch 300 zł

)płaty z $ułu zakupu usług telekomunikacyjnych 355lń
Podróżę służbowe krajowe 1 400 zł

Podróże służbowe zagraniczne l 200 zł

)dpisy na zakładowy fundusz świadczeń socjalnycl 7 700 zł

Szkolenia 12 000 zł

Razem 472 424 zł

Unąd Mieiski w Policch
ul. §tefana Batorego 3

72-010 Polite

tel"+4{l91 431 18 30

fax+4891431 1832

sekreta riat@ug. poli(e.pl, www.pol i{e.p|



obsługą administracyjną systemu gospodarowania odpadami komunalnymi zajmuje się 6

osób (w tym pracownik wydziału finansowego zajmujący się księgowaniem wpłat od

mieszkańców).

Zakresy obowiązków poszczególnych pracowników stanowią załączniki do ww. odpowiedzi.

2 
7eł,łrirł,,"ł,l,.

Załączniki:

1. Kopia zakresu czynności- Małgorzata Kurkierewicz - inspektor - GO,

2, Kopia zakresu czynności - Agnieszka Szeliga - inspektor - GO,

3. Kopia zakresu czynności - Rafał Bajer - inspektor - GO,
4. Kopia zakresu czynności - Paweł Nagadowski - inspektor - GO,

5. Kgpia zakresu czynności- Żaneta Zwarycz- podinspektor - FN,

6. Kopia zakresu czynności- Anna Zielińska - naczelnik GO.

,:,,,,,:::::ii,lĄl] 
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Unąd Miriskiw Policath

u|.Stefana Batorego 3

72-§10 Polite

tel,+48 91 431 18 30

fax +,t8 91 431 18 32

sekretariat@u§.p0l i(e.pl, wtĄ,w.police.pl
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72"010 Police, ul. Bankowa 1[
uff DZIAł. 00sPODARKI KOMUNALNE.

lMIE§ZKANtoWĘJ
tłt 0B1 43_11_sj,7, fex f}t1 43-11-8s{

Nasz zr:ak; GKM-O0a3 37 .20I5.TK

pan witold król
Przewodniczący Rady Miejskiej
w policach

Data: 20.It.20I5r.

DoĘczy: interpelacjiz dnia 6 listopada}Dllt.

Odpowiadając na interpelację Radnego Rady Miejskiej w Policach Pana
Macieja Dolaka w sprawie remontu chodnika przy uI. Piaskowej 108 * 110
w Policach informuję, że szacunkowy koszt realizacji przedmiotowego zadania
wynosi 30 000 ńbrutto.

W projekcie budżefu na 2016r nie ma środków finansowych na
wykonanie remonfu ww. chodnika.

Do wiadomości:
1, Pan Maciej Doląlc Rądtry RaĄv Miejskiej w Policach:
2, W}ldźiał Organizaqli llo-Prawryl w/m :

3. aa.
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8urmistrz polir

tlrząd Miejski ri, Politach

ł.ll. Stefana tsatorego 3

T 1,7 oI3.2,2015. ].94. K K

Odpowiedź na interpelację Radnej Rady Miejskiej w Policach

W odpowiedzi na interpelację Pani Elżbiety Jaźwińskiej, Radnej Rady Miejskiej

w Policach w sprawie zagospodarowania terenu położonego pomiędzy ulicami Kard. Wyszyńskiego a

ul. Piłsudskiego w Policach informuję, że formalno-prawnie na powyższy teren mamy wydaną
prawomocną obowiązującą decyzję o pozwoleniu na budowę jeszcze dwóch budynków mieszkalno-

usługowych (łącznie zaprojektowanych zostało osiem budynków, a do dnia dzisiejszego wybudowano

sześć budynków). Pomimo, że w wyniku wybudowania już tylko sześciu budynków mieszkalno-
usługowych przy ul. Bankowej, problem mieszkańców tzw. ,,hoteli" został rozwiązany (ostatnie

budynki przekazano do użytkowania w lV kwartale 2014 roku), to do dnia dzisiejszego nie podjęto
jednak ostatecznej decyzji czy kontynuowac prace związane z dokończeniem budbwy całego kwartału

mieszkalno-usługowego (budowie dwóch pozostałych budynków), czy też zaprzestać budowę na

wybudowanych już sześciu budynkach - przypomnę tylko, że budowa budynków mieszkalno-

usługowych realizowana była wyłącznie ze środków budżetowych gminy i była znacznym obciążeniem

dla budżetu gminy,

Nadmienię, że do nas również docierają różnego rodzaju sygnały i propozycje

mieszkańców o sposobie zagospodarowania pozostałego obecnie niewykorzystanego terenu - z całą
pewnością, w przypadku ostatecznej rezygnacji z budowy kolejnych budynków mieszkalno-

usługowych, przeprowadzone będą musiały być szerokie konsultacje społeczne w tej materii.

Z Poł,/q-ze,@/Łą
BURMISTRZ@
Włarlysław DiakunDo wiadomości:

t. Pani Elżbieta Jaźwińska
Radna Rady Miejskiej w Policach
Biuro Rady Miejskiej w Policach

*2. Wydział Organizacyjno-Prawny

ul. S, Batorego 3, 72-0].0 Police

3. a/a

Urząd Mieiski w Policath
ul" Stefana Batorego 3

72-01S Poliee

tel.+48 91 431 18 30

fax+48 91431183ż
.pol ice. pl, wwwp0l i(e.pl

Król

sekretariat@ug


